

Resort Name : Selected Hotel

Package Name : 4 Days 3 Nights Bali Dolphin Package

Validity : 01 Nov 18 – 31 Mar 19

Tour Code : JH-IDN-DPS-BJ-P003

Price quoted per person basis (RM) | 价钱以一个人计算 (马币)

Hotel 酒店	Room Type 房号	Grade 星级	Area 区域	Twin 2 人房	Add Night 加一晚
Royal Singosari	Superior	4*	Kuta	975	130
Bliss Surfer	Deluxe	4*	Kuta	1005	140
Eden Kuta	Eden	4*	Kuta	1025	155
Grand Ixora	Superior	4*	Kuta	1035	160
Grand Barong	Superior	4*	Kuta	1045	165
Hard Rock	Deluxe	5*	Kuta	1475	363
Child 02 – 10 years old with extra bed				90 % charge from adult rate	
Child 02 – 10 years old with no bed				70 % charge from adult rate	

Notes :

- Price quoted per person basis (RM)
- Twin = 2 Persons per room
- Triple = 3 Persons per room
- The above rates are subject to minimum 2 persons per departure.
- The above rates are only applicable for Malaysian.
- Child rate only applies when sharing bed with 2 adults.
- Original passport require during boarding (validity at lease 6 months)
- **Similar grade of hotel will be arrange if the above mentioned hotel is fully booked. Hotel subjected to change without prior notice.**

注意事项 :

- 价钱以一个人计算 (马币)
- Twin = 双人房
- Triple = 三人房
- 以上价格需最少 2 人出发
- 以上价格只适用于马来西亚公民
- 儿童价只适用于 2 成人同床
- 正版护照有效期至少 6 个月才可登机
- 如果以上提到的酒店都订满了, 类似档次的酒店将安排。酒店如有变更, 恕不另行通知

Package includes:

- ✓ 3 Night's accommodation based on Twin/Triple sharing
- ✓ 3 Breakfasts ,2 Lunch & 3 Dinners (non-halal or vegetarian)
- ✓ Return airport transfer
- ✓ Escorted orientation tour with English speaking guide
- ✓ Tour & transfer as itinerary (Private Basis)
- ✓ Entrance fees as itinerary

Package excludes:

- ✗ Personal Expenses
- ✗ Air fare
- ✗ Airport taxes
- ✗ Travel Insurance (RM 51 per 5 days per person)
- ✗ High Season surcharge
- ✗ Long weekend surcharge
- ✗ Entry visa application (if applicable)
- ✗ Driver & Tour Guide tipping (RM 40 per person)
- ✗ Mandarin Speaking Guide add RM 100 per person per day

团费包含:

- ✓ 3 晚住宿双/三人房
- ✓ 3 早餐, 2 午餐和 3 晚餐 (非清真或素食)
- ✓ 回返机场接送
- ✓ 护航向导英文导游
- ✓ 指定行程 (私人)
- ✓ 指定行程门票

团费不含:

- ✗ 个人开支
- ✗ 机票
- ✗ 机场税
- ✗ 旅游保险 (每人 51 令吉 / 5 天)
- ✗ 旺季附加费
- ✗ 长假附加费
- ✗ 签证 (如需要)
- ✗ 司机及导游小费 (每人 40 令吉)
- ✗ 中文导游多加 每人/每天 100 令吉

Surcharge 附加费:

Hotel 酒店	Date 日期	Per Room Per Night 一晚 / 一房 (RM)
Royal Singosari Kuta	20 Dec 18 – 06 Jan 19	110
Bliss Surfer	20 Dec 18 – 06 Jan 19	110
Eden Kuta	20 Dec 18 – 06 Jan 19	90
Grand Ixora	20 Dec 18 – 06 Jan 19	110
Grand Barong	20 Dec 18 – 06 Jan 19	110
Hard Rock	20 Dec 18 – 06 Jan 19	460
	01 – 12 Feb 19	

Option Tour 选项之旅	per person / 一个人 (RM)
Half Day Uluwatu Temple, Kecak Dance + BBQ Jimbaran Food	155
Full Day Celuk Village , Tampak Siring Temple , Kintamani Volcano , Tegalalang Rice Field , Art Market, Lunch	190
Full Day Taman Ayun Temple , Pura Uludanu , Alas Kedaton Monkey Forest , Tanah Lot Temple, Lunch	200

Itinerary : 行程简介

Day 1 (Dinner)
Day 1 ARRIVAL BALI (D)
Upon arrival at Bali international Airport, you will be meet up our representative and proceed to visit Uluwatu Temple, the mysterious holly ancient temple. This temple is located at the level of 250feet above sea level on the southern point of pura luhur. Enjoy BBQ Seafood Dinner at Jimbaran beach.

第一天 抵达巴厘岛 (晚)
抵达巴厘国际机场后，专业导游迎接您及前往参观古老的圣乌鲁瓦图寺。这座寺庙位于南部，水平高达海拔 250 英尺。晚餐于金巴兰海滩享用道地海鲜烧烤。

Day 2 (Breakfast, Lunch, Dinner)
Day 2 DISCOVERY BALI (B/L/D)
After breakfast, today will start the tour for the famous rice terrace Then continue visit Kintamani Volcano where you can feast our eyes on the beautiful and breathtaking view of Batur Mountain. After Lunch, visit Kehen Temple is beautiful Hindu temple located in a foothills, It is one temple of monarchi temple, the temple under the aegis king while ceremony execution and construction is delivered to local countryside custom. Penglipuran village is a traditional country side owning unique characteristic life, socializing and culture. The natural nature and environment of country side is designating the pittance touch of modernization influence.

第二天 巴厘岛 (早 / 午 / 晚)
早餐后，首先我们前往乌布梯田。接着到金塔马尼火山，欣赏雄伟壮观的巴杜尔活火山美景（约海拔一千四百米）。午餐后，前往 Kehen Temple 巴厘岛上其中一座美丽的君主庙宇。所有的庆典仪式与基建都按照当地的习俗执行。之后前往 Penglipuran Village 一个传统的乡村。在这里可以看见特别的生活方式，融合了现代社会，文化与大自然环境而孕育出来的生活模式。

Day 3 (Breakfast, Lunch, Dinner)
Day 3 DISCOVERY BALI (B/L/D)
Early in the morning, you will be brought to the sea to see the dolphins swim in the beautiful sunrise. Back to hotel for breakfast. Continue visit Ulun Danu Temple with the Lake Beratan (1,200 meters above sea level). Continue to Monkey Forest Temple Alas Kedaton. Lastly, visit the Tanah Lot Temple which is a very famous destination among tourists and u can enjoy the beautiful sunset view.

第三天 巴厘岛 (早 / 午 / 晚)

	早餐后，您将会被带到了海上看野生海豚表演以及美丽的巴厘岛日出，返回酒店享用早餐。之后，参观乌伦大努庙及巴丹湖（约海拔一千两百米）。接着参观阿拉斯凯达顿猴林。最后，参观海神庙。这是非常著名的旅游圣地以及美丽的日落美景。
Day 4 (Breakfast)	<p>Day 4 BALI-MALAYSIA (B) After breakfast, free at own leisure till transfer to airport for departure.</p> <p>第四天 启程回国 (早) 早餐后，自由活动至送往机场启程回国，结束四天愉快旅程。</p>

Terms & Conditions :

- The management & resort operators reserve the rights to alter any itinerary, substitute a vehicle or cancel a tour due to unforeseen operational condition.
- The management & resort operators accept no liability for losses incurred due to failure to connect with other services management and cannot be held liable for lost of baggage or personal items, illness, injury, or death resulting from activities in which are beyond our control.
- Prices are subjected to change without prior notice.
- In case of cancellation or reduce rooms, the deposit or prepayment will be forfeited automatically.
- **Upon confirmation of booking, deposit that 50% of total fare is required.**
- **Full payment is required before 4 weeks of departure date.**
- Cancellation is non-refundable in full or in part. There shall be no refund of any deposit.
- Reservation is subjected to room availability.
- No insurance coverage.

条款及细则 :

- 再不可预测的状况下，管理和度假村运营商保留权利随时更改任何行程，替换车辆或取消旅游。
- 发生故障的损失，丢失行李或私人物品，生病，受伤或死亡，以及其他我们所无能控制的活动下所造成的损失或意外。管理层及度假村运营商，不承担任何法律责任或追究。
- 价格如有更改，恕不另行通知。
- 如果取消或减少客房，定金或预付款将被自动取消。
- **预订确认后，须付总费用的 50% 为定金。**
- **出发前 4 周，必需支付全额费用。**
- 取消预订，全部或部分已付款项恕不退还。
- 预订视房间，配套空位进行供给。
- 没有保险签购于任何行程，顾客需自行签购。